
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 21. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 330

Har det faktum, at i gennemsnit 15 mennesker drukner i de danske havne, og 4000 falder

i vandet hvert år, fået ministeren til at overveje, om sikkerheden skal styrkes på de dan-

ske havne - ikke mindst i forhold til havne tæt på bymidter – ved hjælp af bl.a.:

– bedre afskærmning

– bedre lysforhold både fra havnekant og fra vandside

– let adgang til redningskranse

– flere stiger med god tilgængelighed fra vandsiden?

Har ministeren selv - og i givet fald hvilke - overvejelser om, hvordan man sikrer, at så

mange unge bliver udsat for drukneulykker hvert år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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